
Indkaldelse til bestyrelsesmøde 2. april 2016 kl. 10. 

Mødet afholdes på adressen  

Krogestykket 21b, 2730 Herlev 
 

Dagsorden: 
Deltagere: 

- Ditte Andreasen 

- Søren Kæstel 

- Michael Møller 

- Flemming Palm 

- Lars Bræstrup 

- Sonny Kallehave 

- Peter Brøgger 

Fraværende: 

- Bjarne Marcussen 

1. Valg af referent 

Peter Brøgger  

2. Generalforsamling 

Evaluering 

Generalforsamlingen fungerede fint med stor tilslutning +50 

Konceptet fungerede fint – og festen fik meget ros 

 

Bådudstilling 

Bent Mallemuk der plejer at stå for standen – har meldt fra for 2017 - vi takker 

Bent for det store arbejde gennem årene. 

Vi holder fast i konceptet, hvor vi mødes til Generalforsamling og derefter har 

Rangliste uddeling på Bådudstillingen 

Det kan overvejes om der skal være et indlæg mellem generalforsamlingen og 

Ranglisten 

Søren undersøger muligheden for at anvende lokaler til generalforsamlingen på 

Best Western Hotel i Fredericia  

Lars og Sonny tilbyder at stå på standen noget af tiden 

3. Økonomi  

På indtægts siden er vi lidt bagud, da der er 15 medlemmer der ikke har betalt. 

De har fået 2 rykkere og er derfor på vej ud af klubben. 

Michael sender dem et brev – hvor konsekvenserne beskrives (at de skal betale 

udestående for på et senere tidspunkt – for at blive medlem igen) 

I øjeblikket ligger vi 4 medlemmer under budget – så med de 15 ovennævnte 

potentielle afgang – altså et muligt underskud på indtægtssiden, hvis vi ikke får 

flere medlemmer 

Der er pt. kun tilmeldt 176 ud af 330 medlemmer – til mail korrespondance  



4. Hjemmeside  

Der er aftalt at Finn modtager kontorholds bidrag på 500 kr. pr. år 

Hjemmesiden er som vanligt, vel opdateret – STORT TAK til Finn 

5. DM  

Havnen er stadig under ombygning, men ud fra byggeplanerne kommer det 

ikke til at give os problemer. 

Det vigtige er at der er en græsplæne (den er på plads) og vi har plads til 

bådene i havnen  

Grundet jubilæet i Skovshoved – er frivillige fra andre klubben særdeles 

velkommen 

Fredag aften er der arrangeret udflugt til Bakken  

Der er booket et kanon godt Jazz band til festmiddagen 

Folkebådsklubben arbejder på at tilbyde musik til moleøllene – Ditte 

forespørger en fra Jazz orkestret  

Baneleder – Thomas Jørgensen 

Mærkebåd – Hans Fris 

Så der allerede godt styr på det   

6. Måling  

Måling til DM – der arrangeres vejning om tirsdagen 

Der vil være fokus på at måle kølens rundings tværsnit i bunden af kølen. 

7. NFIA  

a. Guldpokal 

Det ser pt. ud til at der er 6-8 danske både der deltager. 

Stævnet virker til at blive et godt stævne og Finner virker til at gøre en 

masse ud af stævnet. 

Priserne for at komme derop med en båd, virker til at blive meget 

billigere end forventet 

b. Teknisk Kommité 

Alle regelændringerne blev godkendt på generalforsamlingen 

Der var dog et par af formuleringerne som skal revurderes. 

Ditte arbejder med at få det ændret i teknisk kommite. 

c. Walcon Cup 

Det er planlagt at genoptager Walcon Cup, som er en Holdsejlads – med 

2 besætninger pr. hold og kræver altså kun at den arrangerende klub 

stiller med 4 både 

Tidligere blev det altid sejlet i England 

Englænderne arbejder på at arrangere det i England i efteråret 

8. Rangliste 

Præmierækken ændres i 2016 til at være en præmie pr. 5. deltagende båd, dog 

max 10 præmier.  



9. Tursejlads 

Classic Regatta i Svendborg – er i dag kun for træbåde 

Lars har foreslået at alle både der er konstrueret før 1970 kan deltage 

Det er nu vedtaget – hvilket betyder at alle Folkebåde (også glasfiberbåde) nu 

kan deltage i Classic Regatta. 

Der bliver et overalt trofæ til bedste træbåd og et trofæ bedste glasfiberbåd. 

10. Andet 

Folkebådsklubben har besluttet at genoptage støtte medlemskabet af Danmarks 

Museum for Lystsejlads. 

Der står b.la. 2 Folkebåde, samt en montre med DM trøjen og der for naturligt 

vi bakker op. 

11. Evt. og ny mødedato 

Bestyrelsesmøde - Søndag den 6. november kl 10 til ca. 16 i Kerteminde 

På dette møde skal vi bl.a. afsætte tid til: 

   - Revurdering af Rangliste systemet 

   - Forberedelse af punkter til Generalforsamling 

   - Forberedelse af jubilæums året 

Generalforsamling – Lørdag den 4. marts  

Bestyrelsesmøde – Søndag den 19. marts kl 10 til ca. 15 ved Michael 
 

 


